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1. Velkomst, orientering og valg af dirigent: 

Efter velkomsten blev Kaj Madsen valgt som dirigent. 

Kaj indledte med at erklære generalforsamlingen lovlig indkaldt jf. vedtægterne. 

27 medlemmer deltog i generalforsamlingen. 

  

2. Valg af Hvorfor renoveres slusen ikke referent og stemmetællere: 

Ulrik Kristensen blev valgt til referent. 

Hans Jørgen Sørensen og Poul Nielsen blev valgt til stemmetællere. 

 

3. Bestyrelsens beretning: 

Kaj Jespersen forelagde bestyrelsens beretning. Beretningen i den fulde længde er vedhæftet 

referatet. 

Efter beretningen var der åbnet på kommentarer og supplerende bemærkninger til emnerne i 

beretningen. 

Hans Jørgen: Kommer der automatisk dybdemåling i udløbet. Afventer kommunens endelige initiativ, 

der er dog stillet i udsigt at målinger blive foretaget i fremtiden. 

Michael Andersen: Hvorfor renoveres slusen ikke? – Kommunen afventer endelig vedtagelse af 

genslyngningsprojektet. Efterplanerne vil slusen under Bilsøvej blive sløjfet og afløst af ny sluse 

længere mod vest. Det er oplyst af Slagelse Kommune at en renovering vil være meget bekostelig. 

Finn Hangartner: Fortsatte tilsandingsproblemer i udløbet – som nævnt i beretningen holder 

bestyrelsen jævnlig øje med udviklingen, evt. Initiativer i den forbindelse kompliceres af, at 

Farvandsdiriktorartet har bemyndigelse efter kystlinien.. 

 

Beretningen blev efterfølgende godkendt. 

 

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse: 

Knud Hansen forelagde det reviderede regnskab, der for 2017 udviste et positivt resultat for året på  

kr.7.073,00 med 43 medlemmer. Overskuddet henlægges til egenkapitalen. 

. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag: 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

6. Forelæggelse af budget og fastsættelse af kontingent: 

Budgettet for 2018 blev ligeledes gennemgået, her er budgetteret med et underskud på kr. 4.300 

Kontingentet for 2018 er fastsat til kr. 300,00 for erhvervsdrivende og kr. 100,00 for private. 

 

7. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen, samt 2 suppleanter: 

Kaj Jespersen, Knud Hansen og Bjarne Nielsen var jf. vedtægterne på valg.  

Som suppleanter blev og Peter Beck valgt som 1. suppleant og  Michael Andersen valgt som 2. 

suppleant. Begge valgt uden modkandidater. 

 

 



8. Valg af revisorer: 

Palle Lindholm Christiansen og Kjeld Olesen blev begge genvalgt som revisorer. 

 

9. Eventuelt: 

Alle medlemmer opfordres til tilbagemeldinger på ålavets aktiviteter, - følg med på www.ålav.dk. 

Alle medlemmer opfordres til at holde øje med Deres del af å strækningerne, samt melde tilbage til 

lavets, hvis og når man konstatere uregelmæssigheder. 

 

Afslutningsvis takkede Kaj Jespersen Kaj Madsen for varetagelse af dirigenthvervet samt for en pæn 

tilslutning fra medlemmernes side ved  generalforsamling.  

 

Efter generalforsamlingen havde Kurt L Frederiksen et spændende foredrag om sin tur i sommeren 

2017 til Nordkap og Finland i sin traktor og campingvogn. 
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